



F.1 Admission of 2026-2027 Academic Year

(After the Result Release of Discretionary Places (DP) and Central Allocation (CA) stage)

Please download and complete the application form, and return it together with the following supporting documents **in person*** to Wah Yan College, Hong Kong, **on or before 12:00 noon, Wednesday, 8th July 2026**.

* Applications through post, email or fax will **NOT** be accepted.

Application Submission Date and Time:

Tuesday, 7th July 2026: 08:30 a.m. to 12:00 noon; 1:00 p.m. to 4:00 p.m.

Wednesday, 8th July 2026: 08:30 a.m. to 12:00 noon

Required supporting documents:

1. A Complete **F.1 Application Form**.
2. Please submit copies of **all school reports for P.4, P.5, and P.6**, as well as certificates for all achievements. (It is recommended that all copies be duplex-printed and not bound or stapled into booklet form.)
3. **One Passport photograph of the applicant** (Size 1.5" x 2"). Please write down the applicant's full name on the back of the photograph.
4. One copy of an applicant's **Hong Kong Identity Card / Birth Certificate / Passport with a valid visa** to allow study in Hong Kong.
5. **An Administration Fee of HK\$50.00 is payable by CASH only**. All fees paid are **not refundable** and **non-transferable** from one applicant to another or for any other purposes.

Only **shortlisted applicants** will be invited to an interview, and the shortlisted applicants will be notified by telephone to an interview on **Tuesday, 7th July 2026** or **Wednesday, 8th July 2026**. The interview will be conducted in both Cantonese and English.

Applicants who are not contacted/invited for the interview should consider their applications unsuccessful and will not be notified individually.

二零二六至二零二七年度中一學位申請須知 (叩門階段)

如欲申請本校，請於本校網站下載及填寫申請表格，連同以下證明文件副本，**親臨本校***遞交。

* 恕不接受郵遞、電郵或傳真遞交申請。

遞交申請日期及時間:

2026年7月7日 星期二: 08:30 a.m. to 12:00 noon; 1:00 p.m. to 4:00 p.m.

2026年7月8日 星期三: 08:30 a.m. to 12:00 noon

申請所需文件:

1. 已填妥的「中一學位申請表格」
2. 學業成績及成就證明副本：小四、小五及小六全部校內成績表副本，以及各項獎項或成就證明書副本。建議所有副本以雙面打印，且切勿將文件裝訂成冊。
3. 證件相片：申請人護照格式相片一張（尺寸為 1.5 吋 x 2 吋），請於相片背面寫上申請人之中英文全名。
4. 身份證明文件副本：申請人之香港身份證 / 出生證明書 / 附有允許在港就讀之有效簽證的護照副本一份。
5. 行政費港幣**50**元，只接受現金支付。已繳費概不退還，亦不可轉讓給其他申請者或用於任何其他用途。

經甄選後，本校將透過電話通知入圍申請者參加面試，面試將於**2026年7月7日(星期二)**或**7月8日(星期三)**舉行，並以粵語和英語進行。未收到面試邀請的申請者將應視為申請未成功，本校將不會另行通知。